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1. Pitanje postavljeno Ministarstvu za ljudska prava i izbjeglice BiH – “Društvo Crvenog 

krsta/križa Bosne i Hercegovine je 2.12.2011. uputilo Prijedlog izmjena i dopuna Zakona 

o Crvenom krstu/križu Bosne i Hercegovine i Zakona o upotrebi i zaštiti znaka Crvenog 

krsta/križa Bosne i Hercegovine nadležnom Ministarstvu za ljudska prava i izbjeglice 

BiH. Koji je trenutni status prijedloga za izmjene i dopune pomenutih zakona?” 

2. Pitanje postavljeno Federalnom ministarstvu poljoprivrede, vodoprivrede i šumarstva - 

“Šta ste konkretno učinili i šta planirate učiniti na planu suzbijanja nelegalne prodaje i 

prometa duhana i duhanskih proizvoda?” 

3. Pitanje postavljeno Federalnom ministarstvu poljoprivrede, vodoprivrede i šumarstva – 

“Šta ste konkretno učinili i šta planirate učiniti kako biste pomogli privrednicima iz 

oblasti prehrambene industrije u sistemskom rješavanju njihovih problema?” 

4. Pitanje postavljeno Mnistarstvu poljoprivrede, šumarstva i vodoprivrede Republike 

Srpske – “Šta ste konkretno učinili i šta planirate učiniti na planu suzbijanja nelegalne 

prodaje i prometa duhana i duhanskih proizvoda?” 

5. Pitanje postavljeno Agenciji za sigurnost hrane Bosne i Hercegovine – “U 

bosanskohercegovačkim printanim medijima pojavila se informacija da se, opasna po 

zdravlje ljudi, španska konzervirana tunjevina naziva “Filoni di Tonno – Thunnus 

albacares” prozvođača “Marfish Val” nalazi i na bh. tržištu. Šta ste konkretno učinili i šta 

planirate učiniti kako biste ispitali ovaj slučaj i kako biste zaštitili zdravlje potrošača u 

slučaju da se medijski navodi pokažu tačnim?” 

6. Pitanje postavljeno Upravi za indirektno oporezivanje BiH – “U Izvještaju o radu Odbora 

za žalbe građana Parlamentarne skupštine BiH za 2012. godinu utvrđeno je da gotovo ni 

na jednom graničnom prijelazu u potpunosti ne funkcionira videonadzor za koji je 

nadležna Uprava za indirektno oporezivanje BiH. Šta ste konkretno učinili i šta planirate 

učiniti kako bi otklonili nedostatke koji se tiču videonadzora na graničnim prijelazima?” 
 


